



Protokoll från styrelsemöte den 30 januari 2023, klockan 18.30

Lokal: KFUM Basket kansli, Mosskatan

Närvarande: Enar Nordvik, Lena Hedlund, Peter Lundström, Nina Olausson, Ylva Billing

Sportkommittén: Johan Bäckman, Kristian Zahr, Katrine Lövgren, Ulrica Brandt, Kenneth Gustavsson, Darius

Agenda

1. Formalia (dagordning, föregående protokoll, val av justerare)

Justerare Peter Lundström

2. Sportkommittén

Information och frågor;

Hur fångar vi upp ungdomar som vill bli tränare?

F9-10 / Klara Lugner (+Elin Lugner som adm) kämpar på men är ganska ensamt.
F-11 / Moa har flaggat om att hon kanske inte kan fortsätta.

Hur fångar vi upp ungdomarna på våren som kan ta en träning på hösten?
Kan vi köra en introduktion och uppföljning, ge dem en bas, visa övningar.
Vem håller i introduktionen?

Kan vi prata med barnen och sen deras föräldrar, säga att de kan hjälpa till de tre första träningarna.

Det behövs en person som är ansvarig för domare,

Det behövs en person som ansvarar för hallbokningar (Håkan var detta tidigare),

Ett initialt föräldramöte för Stadslagen och ett möte för skollagen, presentera värdegrund, detta förväntas av dig som förälder, vem gör vad (fikalista, körlista, sekgrupp osv) medlemsarbete.

Ansvarig: Enar, Johan, Nina, Peter.

Det behövs en sammankallande för sportkommittén – Domarfunktionen ligger på sportkommittén, sportkommittén har ansvar för jullovsbasketen, resor till matcher, EBC, Sammankallande blir i sportkommittén är?

Styrelsen kallar sportkommittén regelbundet till styrelsemöten.



Nät och korgar bör bekostas av kommunen. Vi kan erbjuda dem att vi byter nät men att vi fakturerar dem

Vi ska köra digitala protokoll i Profixio. Vi bör kunna använda egna datorer eller Ipads tex genom att tillsätta sekretariat grupper i varje lag som hanterar det.

Arrangemangsgrupp – köpa in stroboskop, kolsyremaskin, högtalare. Johan skickar ett mail till styrelsen om vad det kan tänkas kosta.

Ang ungdomar som spelar basket i Campushallen på fredagskvällar. Vi har tagit vårt ansvar och bytt lås på korgarna. Vi lägger tillbaka frågan till kommunen som får ta sitt ansvar och låsa dörrarna eller avgöra om det är ett problem eller inte.

Styrelsen skriver ett inlägg på laget.se att vi inte står bakom att man är i hallen efter att våra tider är slut.

3. LIU

Ansökning för nästa år är i februari.

4. Nya punkter för dagen

Boliden fortsätter att stöka. Enar har bett SISU om hjälp och väntar svar i veckan. Utifrån SISUs resultat behöver ett beslut tas om nästa säsong.

KFUM (Hadar, Signe, Elin L) ska delta i vintersimmet, de simmar för KFUM.

Påminn Fredrik och John om värdegrundsarbetet

5. Bidrag och ansökningar

Påminnelse ska gå ut tillveckan att alla ska rapportera höstaktiviteterna.

6. Domarutbildningar och andra utbildningar

Maria Jonasson (Junka) ev ny domansvarig

Hallbokningsansvarig behöver tillsättas.

Styrelsen ger i uppdrag till sportkommittén att ta fram en lista över befintliga domare.

7. Nytt från/om lagen

Maria Jonasson (Junka) blir ev tränare för P-12 nästa år.

Vi har fått information att det är stökigt i ett lag. Enar kontaktar tränaren och stämmer av.

Enar ska boka upp Kristian för att stämma av utvecklingen i Dam Utv.



8. Inköp (kläder, utrustning)

Vi tar en dialog med kommunen om näten. I första hand bör de köpa in och utföra arbetet, om inte gör vi det och fakturerar dem.

Matchställen – shorts till vissa grupper är små. Peter kollar upp och beställer nya om det behövs.

Peter kollar med Intersport om vi ska få bonus.

9. VBDF rapport

Ingen rapport. Domarna från somras har fortfarande inte fått betalt.

Lena efterfrågar protokoll från VBDF där det står att de ersätter resor med 25 kr. Ordf. begär ut detta från VBDF.

10. Årshjulet

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ELFob47Slq_lv7pSejcUbpeO7Jn2aGTd/edit?usp=s_haring&oid=106091485040100927790&rtpof=true&sd=true

Ang inrapportering av aktivitetsstöd, Lena upplever det rörigt och saknar många namn. Hon får inget gensvar när hon frågar. Lena skickar ut en påminnelse

11. Ekonomi - Likviditetsrapporter

På EBC har föreningens swish använts vilket medför merjobb. Vi behöver hantera det annorlunda. Mötet beslutar att lägga tillbaka frågan till Sportkommittén.

Domararvode ska betalas ut från fikakassan och betalas ut mot kvittens. Ordf. påminner om att våra kvittenser ska fyllas i noggrant (namn fullständig adress, personnummer).

Domare Sebastian Sandberg ska få milersättning för en tor resa samt en hotellnatt enligt överenskommelse.

Hysesbutiken lovar sponsring för 8 000 kr.

Ny milersättning om 25 kr gäller from 1 januari. Milersättning för domare är 18 kr säsongen ut, VBDF betar överskottet till 25 kr. Boliden får 18 kr fortsättningsvis enligt överenskommelse.

P08-09 och F09-10 ska ev till Storuman i mars på. Föreningen står för halva busskostnaden om de vill åka. Vi gör ett avsteg från ordinarie upplägg vid bussåkning i o m att det är en lång resa.



Lena kommer att kontakta Swedbank för att begära att vi får ränta på våra pengar.
Lena förslår även att vi flyttar över 400 000 kr till ett placeringskonto med möjlighet till 2,6% ränta. Pengarna blir då bundna i 12 månader.
Mötet bifaller förslaget.

Lena återkopplar vilka räntesatser vi får.

12. Nästa möte (om en månad, redan i kallelsen)

27 februari, kl 18.30

13. Övrigt

Sekreterare

Ylva Billing

Justeras

Peter Lundström
Ylva Billing